
Skolebestyrelsesmøde 
 

Mødedato 03.12.2024 I Nørskovlund 

Tidspunkt kl. 17-19.45, herefter lukket møde til kl. 19.45-20.00 

Forældrerepræsentanter Simon Andersen, Mads Lund Andersen, Tine Vangsgaard Østby, Sonja 
Marie Overgaard, Annette Støvring, Maria Blichfeldt, Helle Stoltze 

Personalerepræsentanter Kirsten Laborn, Josephine Thagaard Mortensen 

Elevrådsrepræsentanter Mikkel Overgaard Oddershede 

Ledelsesrepræsentanter Lars Kirk, Per Keis Brunse-Ottosen 

Sekretær Lone Skovborg 

Afbud fra: Annette, Tine, Kirsten 

 

Dagsorden / referat  
(O = orientering, D = drøftelse, B = beslutning/udtalelse) 

  
 

 

Emne Bemærkninger  

1. Elevrådet (D) Elevrådet har arrangeret dørkonkurrence i forbindelse med 

juleklippedagen. Der er pyntet nogle mega-flotte døre, så 

det bliver spændende, hvilken klasse, der løber af med 

sejren. Det er også Elevrådet der står for den årlige 

skøjtetur, hvor 6. – 9. årgang er afsted sammen. Det er på 

torsdag de skal afsted. 

I Elevrådet er der valgt 2 undervisningsmiljørepræsentanter, 

som skal være med til at udarbejde skolens 

undervisningsmiljøvurdering.  

 

Vi drøftede Elevrådets forslag om senere mødetidspunkter, 

men må desværre sige, at vi er for bundet op af de vedtagne 

bustider til at det kan lade sig gøre. Vi har elever på alle 

klassetrin, som kører med ”frynseruterne” 1 og 2. Hvis nogle 

skulle møde senere, ville det kræve 2 afgange. Det må vi 

ikke. Vi anerkender Elevrådet for forslaget og har fuld 

forståelse for det, men kan desværre ikke imødekomme det. 

 

17.00-

17.15 

2. Nyt i Nørskovlund 

2024-25 (O) 

Kort rundvisning i nogle af klasserne. Jette fortæller om 

tilgange, tiltag, progression mv. 

 

Tak til Jette for en rigtig fin rundvisning og orientering om 

skolehverdagen på Inklusionscenteret. 

 

17.15-

17.55 

3. Principper for 

klassedannelse i 

Inklusionscentret 

(D/B) 

Hvert år dannes klasser ud fra antallet af visitationer, og 

eleverne fordeles ud fra faglige og pædagogiske hensyn. Som 

bilag vedhæftes et udkast til et sæt principper for denne 

proces. 

 

Princippet blev godkendt. Et par små detaljer blev tilpasset. 

 

Vi har endvidere besluttet, at der også for almendelens 

vedkommende laves et princip for overlevering mellem 

klasser / afdelinger. Dette arbejde sætter vi i gang i det nye 

år. 

 

17.55-

18.15 

4. Pause Bespisning 18.15-

18.25 

5. Skolens budget 2025 

(D) 

Driftsbudget fremlægges. 

 

Status på forbrug på driften pr. dags dato er samlet set et 

forbrug på 2.017.842 kr. 

Det samlede budget for 2024 er 1.955.000 kr., så et 

merforbrug lige nu på 62.842 kr., hvilket naturligvis bliver 

lidt større, da vi lige skal have både julegaverne og de sidste 

indkøb her i december betalt. Dette handler alene om 

18.25-

18.45 



driften, dvs. indkøb af undervisningsmaterialer, digitale 

læremidler, kursusudgifter, personforsikringer, 

administration m.v. Det samlede budget incl. Lønudgifter er 

samlet set for Ans Skole og IC 55.175.000 kr. 

 

Vi har budgetteret med et merforbrug på 847.000 kr., men 

heri indgik etablering af ny legeplads på lige godt en halv 

million kroner.  

Da der så også lige skulle indgå nabohøring i 

byggeansøgningen, kom det til at trække ud, så vi kan ikke 

nå at få det med i 2024 regnskabet. Herudover har vi 

budgetteret med merforbrug vedr. indkøb af personale 

computere, chromebooks, whiteboard og projektorer 

(erstatning for smartboards) samt skoleinventar. 

 

År 1 med nyt konteringssystem har givet nogle afvigelser på, 

hvordan vi troede noget skulle konteres og hvordan det så 

rent faktisk blev konteret, men i det store og hele matcher 

fakta meget godt med forventningerne og stor ros til 

personalet og ganske særligt til vores 2 sekretærer Karina 

og Tanja for at være omkostningsbevidste og fornuftige 

indkøbere. 

 

Vi har (igen i år) haft nogle ekstraordinære udgifter. Bl.a. vil 

indkøb af nye personalecomputere komme til at fylde også 

hen over de kommende år. Da vi for 7 år siden indkøbte til 

samtlige ansatte, var det en meget stor udgift, nu begynder 

computerne så småt at gå til, hvorfor der indkøbes en 

portion i år og så fremdeles hen over de kommende år. 

Herudover er der bl.a. indkøbt nye stole til hhv. 8. årgang og 

til 8P samt Z-klasser. 

 

Driftsbudgettet for 2025 blev godkendt. 

 

6. Trivselsfremmende 

tiltag fra 

forældremøder 

Denne del af et punkt blev udsat fra sidste møde: 

I stedet for det gruppevise arbejde i dag, udarbejder Lars en 

liste ud fra inputtene, og så tager vi det på igen på næste 

møde. 

Skal det blive en del af en mere generel forældrefolder for 

Ans/Nørskovlund? 

 

Listen over forslag sendes med som bilag. Forslag: Vi 

nedsætter et udvalg, som arbejder videre med det og 

præsenterer noget for resten af bestyrelsen. 

 

Mads arbejder med sortering og strukturering af forslagene. 

Sonja vil gerne hjælpe med det grafiske layout. Vi sætter 

punktet på igen i januar mødet. 

 

18.45-

19.00 

7. Trafik Opfølgning – skal vi sætte handlinger i værk pba. de 

forskellige problemer vi kom omkring sidst? 

Overvejelser fra bestyrelsesmedlemmerne. 

Evt. nedsættelse af et udvalg. 

Tilbagemelding fra Park & Vej. 

 

Lars skriver ud til alle forældre. Evt. også ophæng ved 

indgangsdørene – fx ”parkerede du sikkert i dag” 

Vi undersøger igen, hvorvidt der kan etableres parkering 

forbudt på Teglgade ud for skolens område. 

 

19.00-

19.15 

8. Meddelelser (O) • Afdelinger: 

En virkelig vellykket juleklippedag rundt i alle klasser. 

Det var skønt at opleve. 4. årgang øver krybbespil og 

skal opføre til gudstjenesterne den 20/12 samt til 

19.15-

19.40 



gudstjenesten den 19/12 for børnehaven. På torsdag er 

fase 2 på den årlige skøjtetur. 

 

• Skoleledelsen:  

På de kommende møder kommer der et 

orienteringspunkt i forbindelse med planlægningen til 

næste skoleår omkring folkeskolens kvalitetsprogram. 

 

• Bestyrelsen: 

o Møder i Lille og Stort Dialogforum (udsat til januar 

mødet) 

o Frikvarterstilsyn drøftet. 

 

 

9. Evt.  19.40-

19.45 

10. Kommende møder Faste punkter +: Orientering fra møder i lille og stort 

dialogforum.  

Evt. kvalitetsprogrammet på februar mødet. 

 

 

11. Lukket møde (O/D/B)  19.45-

20.00 

 
Kommende møder: 
 

20/01 Bestyrelsesmøde 17-19.30 
• Besøg fra SFO/Klub (O/D) 
• Foreløbigt regnskab 2024 (D) 
• Opfølgning på trivselsmålingen – prøvehandlinger og pædagogisk værtskab (samt sprog & samvær) 
• Opfølgning på forslag om trivselsfremmende aktiviteter 
• Nyt princip om overlevering mellem klasser/afdelinger på distriktsskolen 
• Kommunikation på Aula: 

o Beskeder vs. Overblik 
o Ugeplan/lektier 
o Skole-hjemsamtaler 
o Kalender 
o Begivenheder 

 
26/02 Bestyrelsesmøde 17-19.30 

• Eftersyn af udvalgte principper (D/B) 
• Arbejdet med Pædagogisk Værtskab (O/D) 
• Oplæg fra Skole & Forældre: ”Hvordan skaber vi bedre fællesskaber på vores skole?” 
• Folkeskolens kvalitetsprogram 

 
26/03 Bestyrelsesmøde 17-20 

• Forberedelse til stort dialogforum uge 18 (D) 
• Drøfte indhold til skolebestyrelsens årsberetning (D) 
• Ansøgning om afkortning af skoledagens længde (B) 

 
Uge 18 Møde i Stort Dialogforum (formand og skoleleder) 
 
26/05 Bestyrelsesmøde 17-20 

• Udtalelse til budget 2026 (D) 
• Timefordelingsplan (D) 
• Eftersyn af udvalgte principper (D/B) 

 
16/06 Bestyrelsesmøde 17-20 

• Præsentation af skemaer (O) 
• Trivselsundersøgelsen 2024-25 (D) 

 


